

Title (en)

Folding furniture consisting of a table and at least one seat in combination with one another.

Title (de)

Zusammenklappbares Kombinationsmöbel bestehend aus einem Tisch und mindestens einem Sitz.

Title (fr)

Meuble pliant formé par une table et au moins un siège solidaires l'un de l'autre.

Publication

EP 0000314 A1 19790110 (FR)

Application

EP 78400047 A 19780630

Priority

FR 7720519 A 19770704

Abstract (en)

It comprises a table top 1 of essentially polygonal shape and at least two sides or lateral frames 2 and 3 mounted pivotably on the edges 1a and 1b of the top 1. The two sides or lateral frames rest on the ground via their lower edge. A seat structure 7 is hinged on each of these sides. The two sides or frames can be folded under the top 1. Application: furniture elements for camping, apartments etc. <IMAGE>

Abstract (fr)

Il comporte un plateau 1 de table de forme sensiblement polygonale et au moins deux flancs ou cadres latéraux 2 et 3 montés à pivotement sur les bords 1a et 1b du plateau 1. Les deux flancs ou cadres latéraux reposent sur le sol par leur bord inférieur. Une structure de siège 7 est rabattable sur chacun de ces flancs. Les deux flancs ou cadres sont rabattables sous le plateau 1. Application: éléments de mobilier de camping, d'appartement, etc.

IPC 1-7

A47B 3/14

IPC 8 full level

A47B 3/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 3/14 (2013.01)

Citation (search report)

- GB 284757 A 19280201 - ROLAND PERCY PATCHETT, et al
- FR 866228 A 19410615
- [A] FR 1070234 A 19540720
- [A] CH 269132 A 19500630 - MOHLER GUSTAV JUN [CH]
- [A] US 3994527 A 19761130 - NIKITITS EDWIN, et al

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0000314 A1 19790110; FR 2396528 A1 19790202

DOCDB simple family (application)

EP 78400047 A 19780630; FR 7720519 A 19770704